
Tweede Kamer der Staten-Generaal 
Postbus 20018 
2500 EA Den Haag 
 
T. 070-3182211 
E.  cie.im@tweedekamer.nl 
 

 

 

 

Commissie I&M  
 Aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
 
 
 
Plaats en datum: Den Haag, 9 december 2010 
Betreft: Verzoek van de commissie omtrent financiële aspecten HSA 
Ons kenmerk: 2010Z18942/2010D50412 
 
 
Geachte mevrouw Schultz van Haegen, 
 
Tijdens het algemeen overleg HSL-Zuid / Betuweroute van 8 december 2010 heeft u toegezegd de Kamer 
per brief te informeren over de financiële stand van zaken van HSA. 
 
De commissie verzoekt u om in de brief ook in te gaan op de onderstaande vragen.  
 
1. Hoe is het bedrag van in totaal ca. € 420 mln. in de periode 2009-2013 dat op het spoorbudget is 

afgeboekt vanwege de afspraken met HSA uiteindelijk definitief ingevuld (zie beantwoording vraag 5 
in Kamerstuk 22 026, nr. 298)? Heeft dit nog invloed gehad op de spoorprestaties of het onderhoud? 

2. Waarom wordt zowel in de begroting voor het Infrastructuurfonds 2011 (32 500 A nr. 2), als in bijlage 
4 van de Startnota (32 500 nr. 29), rekening gehouden met minder ontvangsten van HSA voor de 
perioden 2012-2015, respectievelijk 2021-2024 dan destijds in de brief van de minister uit juli 2009 
(22 026, nr. 298, bijlage bij het antwoord op vraag 1)? 

3. Waarom werd in juli 2009 nog uitgegaan van € 164,5 mln. per jaar aan ontvangsten van HSA vanaf 
2014 en is dat in de begroting 2011 teruggebracht tot € 156,5 mln. per jaar?  

4. Waarom werd in juli 2009 nog uitgegaan van € 308 mln. per jaar in 2022 en 2023 aan ontvangsten van 
HSA en is dat in de Startnota teruggebracht tot € 236 mln. voor die jaren? 

5. Is er opnieuw besloten tot een verlaging van de door HSA te betalen bedragen uit de concessie? 
6. Kunt u nogmaals het overzicht aan de Kamer sturen voor de hele concessieperiode 2006-2024 (zoals 

de Kamer dat heeft ontvangen op 1 juli 2009), maar dan met een vergelijking tussen de cijfers uit juli 
2009 en de actuele cijfers zoals die blijken uit de begroting 2011? 

 
Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over. 
 
Hoogachtend, 
 
De griffier van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu, 
 
 
 
I.B. Sneep 
 


